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Sâmbătă, la Sighetu Marmaţiei, senatorul Gheorghe Mihai Bârlea a organizat o conferinţă de
presă pentru a informa despre activitatea parlamentară de până acum. A avut opt interpelări,
două declaraţii politice şi două iniţiative legislative privind cetăţenia celor din Republica Moldova
şi modificarea normelor de aplicare a Legii nr. 96 privind pensiile parlamentarilor, precum şi
asupra rectificării bugetare ce urmează a fi aprobată miercuri în Parlament. 

 “Rectificarea bugetară s-a impus datorită fluidităţii realităţii economice în care trăim, crizei
financiare şi în urma negocierilor cu FMI, Banca Mondială şi Uniunea Europeană. În scurta
perioadă de la aprobarea bugetului s-au cumulat nişte exigenţe şi trebuie să ne conformăm în
consecinţă pentru a putea beneficia de asistenţa financiară a acestor instituţii”, a spus Bârlea. 
 În ceea ce priveşte impozi-tul forfetar, senatorul a afirmat că n-a fost iniţiativa guvernului Boc,
ci o pretenţie explicit formulată de către FMI şi contrar rezervelor formulate “(...) el nu va afecta
un număr foarte mare de agenţi economici, aşa cum se clamează în anumite medii, pentru că
interesul nostru este de a păstra stabilitatea economică şi locurile de muncă şi, mai ales, să
protejăm prin politici adecvate categoriile sociale cu venituri mici”. 

  

 În continuare, senatorul Gheorghe Mihai Bârlea s-a referit la ceea ce a numit-o “gălăgie
fariseică a liberalilor” privind deconcentratele: “Tocmai ei au epurat democrat-liberalii din aceste
funcţii! Pe cale de consecinţă, s-a luat măsura de a spune lucrurilor pe nume, să nu mai căutăm
motive şmechereşti în a schimba şefii deconcentratelor, ci să creăm un cadru legal clar: o
demnitate publică se ocupă atât cât partidul din care demnitarul face parte se află la guvernare.
Când mandatul încetează, altcineva îi va lua locul. E mai cinstit aşa”. 
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 Management defectuos şi dispute administrative

 Senatorul s-a referit şi la întâlnirile avute cu muncitorii şi conducerea SC Unitatea Sighet, unde
de ceva vreme nu se lucrează din lipsă de comenzi, iar muncitorii nu sunt trimişi în şomaj.
“Situaţia dramatică a muncitorilor se datorează mangementului indiscutabil defectuos. Ce se
întâmplă acolo este foarte grav”, a afirmat senatorul PD-L. “Am avut câteva discuţii cu Elena
Dinu, directorul general al societăţii, privind situaţia angajaţilor care sunt într-o situaţie neclară.
Nici în şomaj, nici în activitate! Apoi, am informaţii că sunt cazuri în care muncitorilor nu le-a fost
consemnată vechimea în muncă, un lucru ce încalcă grav legea şi drepturile angajaţilor, şi
consider că trebuie intervenit pe cale legală. Îmi pare rău că o întreprindere care până acum
câţiva ani a fost de referinţă în economia oraşului, datorită unui management defectuos şi a
unor dispute interne la nivelul administraţiei, a ajuns unde a ajuns. Voi depune absolut toate
diligenţele în limitele competenţelor mele pentru a lămuri această chestiune. De asemenea,
mi-am exprimat disponibilitatea de a sprijini conducerea societăţii pentru a relansa activitatea, în
sensul găsirii unor soluţii, parteneri şi beneficiari”, a mai subliniat senatorul Bârlea. 

  Autor: Ioan J. Popescu

Sursa: Informatia Zilei

 2 / 2

http://www.informatia-zilei.ro/index.php?sect=actualitatea&editia=bm&data=2009-04-27&id=60698

